
Acta de la Junta Oberta de l’Associació de Famílies d’Alumnes de l’Escola Heura
(AFA)

Lloc: telemàtica
Data: dimarts 22 de febrer de 2022
Hora d'inici: a les 21:34 hores
Hora d'acabament: a les 23:06 hores

ASSISTENTS:

Pep Lamarca (2on i P4), Ramon Torra (5è), Sonia Castillejo (2on i 1er), Núria Formariz (1er i
4art), Candela García (p4), Paula Caballero (4art), Olga Romero (P3), Mireia Mestres (2on i 5è),
Mireia Crespo (5è), Montse Bernabeu (5è), David López (P3 i 1er), Esther Delgado (2on), Berta
Carreras (P5), Laura Morral (4art i P5), Lea Graf (2on), Alba Moseguí (P5 i 2on), Mireia Sánchez
(4art i 1er), Marta Rolduà (4art i 1er), Gemma Nicolàs, Elisenda Sancenón (P3), Laia Echevarría,
Sònia Narváez (5è), Elvira Comino, Aitor Piñol, Susana Pérez (2on i P4), Jesús Torres (2on i 1er),
Anna Bosque (1er i 5è), Sergio Sanz (2on i P3), David Moreno (2on i 5è) i Laia Robusté (2on).

ORDRE DEL DIA:

1. BENVINGUDA

Es dona la benvinguda a les famílies i se’ls agraeix la seva presència a la junta oberta. Al ser una

reunió telemàtica s’exposen les normes de funcionament per facilitar el bon funcionament de

la mateixa i es demana activar les càmeres per veure’ns les cares i que sigui una reunió més

agradable.

2. FINALITZACIÓ CONTRACTE MENJADOR

S’explica que el contracte de menjador té una durada de 5 anys, 3 anys inicials de contracte i 2

pròrrogues anuals. De moment s’ha fet arribar un escrit a 7iTria perquè no prorrogui

automàticament el contracte. Les opcions respecte al servei de menjador i l’espai migdia

serien:

● Prorrogar una any més amb 7iTria

● Pactar un nou contracte amb 7iTria

● Buscar noves opcions



La voluntat es cercar noves opcions i una vegada recopilada la informació presentar-la a les

famílies perquè entre totes es decideixi. Les famílies poden fer recomanacions al correu de

l’AFA (afaheura@gmail.com). Es creu que es pot millorar el servei i també la comunicació que té

l’empresa en vers l’escola i l’AFA.

Es pregunta si es consultarà a les famílies si estan contents i es contesta que la comissió de

menjador ja realitza aquesta valoració del servei.

El servei de menjador consta de dues branques:

● la part operativa: pròpiament el monitoratge i cuina

● la part de gestió: l’empresa no respon a les necessitats de l’escola. Es necessita una

comunicació i una resposta seriosa. Hi ha temes que s’han pactat i han passat mesos

per resoldre’ls.

Es creu que proposar alternatives és una bona opció perquè el personal també se senti ben

cuidat.

Es pregunta pels membres de la comissió i sobta que es vulgui fer un canvi perquè mai s’havia

tingut problemes. S’expliquen les deficiències del servei i de la gestió del monitoratge durant la

pandèmia, els impagaments de cànons, ràtios, la problemàtica de la comunicació

d’informacions, etc. La conclusió és que l’escola està desatesa i descuidada a nivell de gestió

per part de 7iTria i s’exposa que els fundadors de 7iTria en 3 anys es jubilen.

Es busquen empreses adients per al funcionament de l’Heura i que ofereixen tots els serveis

que necessita l’escola.

S’explica que al personal fixe se li dona la possibilitat de marxar amb l’empresa o ser subrogat

per la nova.

3. RESUM CONSELL ESCOLAR

Com en reunions anteriors s’havia comentat que no es feia un bon traspàs de la

informació del consell escolar, a partir d’ara, el farà una família integrant del mateix.

http://afaheura@gmail.com


Primer de tot es llegeix l’acta i després ens explica diversos temes.

L’escola cedeix l’espai menjador a l’AFA per a la seva gestió i s’aprova. Que s’aprova el

casal d’estiu 2022. S’aprova la partida de material informàtic. Que l’escola ha adquirit

material informàtic i que cicle superior ha elaborat unes normes de bon ús del

material.

Es fa un resum de les dades COVID que van millorant i com se sentien les famílies amb

les mesures.

Es parla de les portes obertes telemàtiques i es demana que hi hagi un representant de

l’AFA. Aquest any hi ha pocs germans. Hi ha una reducció de places de 24 a 20 a P3,

però a l’Heura es quedarà en 22 per necessitat de places al barri.

S’ha demanat una subvenció per escola verda i una altra per transformar els patis de

l’escola i es crearà una comissió de patis.

Per a la setmana de la dona científica hi havia diverses activitats per fer.

Com a famílies podem traspassar qualsevol dubte o suggeriment a les famílies del

consell escolar. Els membres del consell han d’estar a diferents comissions (feminista,

menjador, tresoreria, etc.).

L’Alba Moseguí es presenta al consell escolar del districte i vol començar pel neguit de

les famílies amb els centres adscrits a secundària. El cens surt del consell escolar.

Les famílies noves del consell escolar tenen moltes ganes de participar.

4. COMISSIONS

Comissió de menjador. Es van recollir les peticions de les famílies i es van traslladar a 7iTria que

ha aplicat algunes mesures que ha explicat en un correu electrònic (incorporació de fruiteres,

eliminació dels iogurts ensucrats i els envasos individuals, retorn a la utilització de tovallons). Es

treballarà per millorar la varietat de fruita i que els infants no repeteixin. Hi ha un projecte

futur de malbaratament alimentari. Hi ha cursos que els hi costa portar el tovalló.



Es pregunta si l’stevia es posa per tothom. Es pot demanar amb stevia o sense sucre. La dosi

anirà baixant fins a eliminar-se. Es traslladaran els comentaris a 7iTria.

Comissió feminista. El dia de la dona científica (11M) es fa fer una gimcana, uns grups

preparaven pistes per altres grups per descobrir una dona científica i treballar-hi. S’està

treballant de cara al 8M.

5. ALTRES INFORMACIONS

● S’ha canviat la fotocopiadora que té l’AFA en lísing perquè s’ha renovat el contracte.

● S’han demanat les següents subvencions: socialització de llibres i material escolar,

festes i tradicions, comissió feminista, La Caixa (el focus no el posen aquest any en les

escoles i no l’han donat) i escola de rock (projecte de l’escola i l’escola de música de

Can Fargues).

● Les portes obertes van ser telemàtiques i van anar bé. L’Escola va explicar el projecte i

l’AFA el seu funcionament. Hi ha menys germans i 8 places de necessitats educatives

especials (l’any passat 4 i 2 són concretament per a necessitats econòmiques). Es vol

que totes les escoles siguin inclusives. Es genera debat si això anirà acompanyat d’un

augment de dotació econòmica i de professorat de reforç. Els neguits es traslladaran a

l’escola.

● Agraïment a les famílies de primer per la realització del carnestoltes.

● S’enviarà una enquesta perquè les famílies facin consultes sobre què volen saber de

l’AFA i així que les famílies i puguin participar.

● S’ha reactivat la comissió de comunicació.

6. RENOVACIÓ JUNTA

El novembre vinent acaba el mandat i qualsevol persona que estigui interessada en saber el

funcionament de l’AFA serà benvinguda. A més a més, hi ha temes sensibles com el menjador

que afectaran directament la nova junta i estaria bé poder explicar el funcionament i fer un bon

traspàs. Es propossa valorar reduir el mandat de 3 a 2 anys per permetre rotació.

7. PRECS I PREGUNTES

Es fa una reclamació per part d’algunes famílies que si es fan portes obertes presencials

es puguin fer també reunions presencials d’AFA, tutories, etc. Les reunions d’AFA s’està

mirant l’opció de fer-les híbrides. Es vol intentar que amb la reunió de FAQS es

connectin a l’escola i l’AFA més famílies. Es traspassa també a l’escola.



Es demana si es pot fer un document amb la feina que implica estar a la junta de l’AFA.

És molt important fer un grup per poder dividir les tasques. S’ha de tornar a engegar

tot després de la pandèmia. Les comissions s’han d’engegar i les famílies d’infantil no

estan connectades a l’escola.

Es pregunta per les tasques de classe. Només s’han impulsat aquelles que l’escola ha

activat per fer durant la pandèmia.

P4 i P5: la Geganta. Just abans de la pandèmia s’estava intentant formar una comissió

de festes i tradicions, 1er: Carnestoltes, 2on: Jornades culturals, 3er: Revista Enfila’t,

4art: Festa de final de curs, 5è: Mercat de la puça i festa de benvinguda i 6è: Berenars i

gestió de la roba perduda. P3: Alliberat per poder fer l’adaptació.


